
Med bodočimi oficirji
Včeraj so pripad.iiki Splošne srednje

vojaške šoie »Franc Rozman-Stane- slavi-
li dan šole, Spominjali so se 7. novembra,
ko je leta 1944 tragično izgubil življenje
slavni komandant slovenskih partizanov -
Stane.

V tej vzgojnoizobraževalni ustanovi se
šolajo mladeniči iz vseh krajev Slovenije.
Nekatere med njimi smo vprašali, zakaj so
se opredelili za vojaški poklic, v katero
akademijo bodo šli in s čem se ukvarjajo v
prostem času?

• TOMAŽ UMEK, učenec 1. letnika, iz
Kopra:

»Za vojaški poklic sam se opredelil, ker
me veseli. Na mojo odločitev je vplivala
tudi televizijska oddaja o usmerjanju v vo-
jaški poklic. k temu pa je pripomogel tudi
prospekt z oddelka za Ijudsko obrambo v
naši občini in pogovor z vojaki in stareši-
nami. Želim nadaljevati šolanjenaTehnič-
ni vojaški akademiji v Zagrebu Odlično
sem startal. dobro sem se vžive! v novi
kolektiv. imam dosti prijateljev in inter-
natu. V prostem času plavam ali igram
šah...

• LOVRENC KRAPEŽ, učenec 3. letni-
ka, iz Otlice nad Ajdovščino:

••Enkrat sem v 8. razredu osnovne šole
prišel na obisk in ogled Splošne srednje
vojaške šole za Bežigradom. Seveda sem
se takoj odločil, k temu pa so pripomogli
tudi tovanšice in tovariši z oddelka za Ijud-
sko obrambo v Ajdovščini. Zanima me
prevsem vojaška tehnika. Želim na letal-
sko-tehnično vojaško akademijo v Rajlo-
vac. ker me posebej zanimajo letala. rake-
te... V izvenšolskih dejavnostih sem v
pevskem zboru. literarnem in krožkuOZN,
igram pa tudi rokomet «

• BOJAN ROMIH, učenec 2. letnika, \z
Drevskega rebra, Šmarje pri Jelšah:

"Redno sem gledal razne oddaje na te-
leviziji o vojaškem življenju in delu. Tako
sem vzljubil ta poklic, tovarišice za poklic-
no usmerjanje pa so mi pokazale pravo
pot. O sedanji šoli pa sem največ zvedel
od učenca 4 letnika Igorja Perca. sicer
mojega sovaščana. Tudi jaz želim v letal-
sko-tehmčno akademijo v Rajlovec. V pro-
stem času sodelujem v pevskem zboru m v
karate krožku«

• ROBERT FERKO, učenec 4. letnika,
s Črnuč:

»Veselje delati z l|udmi. z vojaško tehni-

ko in vsestranost dela m življenia v JLA.
hitn razvoj, vedno nekaj novega vse to
me je navdušilo za vojaški poklic. Vzačet-
ku sem žeiel iti na kakšno vo|aško tehnič-
no akadermijo. Sedaj pred maturo pa ra-
zmišljam drugače: grem v akademijo ko-
penske vojske - smer pehota. v kalen bom
imel možnosti uvel|aviti svoieambicije Če
bi se še enkrat rodil. bi spet izbral poklic
oficirja JLA. Sem odličen učenec. veliko
časa porabim za učenje in ostalo delo
prosti čas pa posvečam nogometu, bah-
naniu. petju in branju leposlovnih knjig ••

• FEHIM ZULOVIC, razvodnik, dipl.
ing. kemije, iz Gacka, BiH:

»Sem pomočnik starešine (vzgojilelja)
3. letnika, sicer na služenju vojaškega ro-
ka v tej šoli, obenem pa mšlruiram slabše
učence v kemi|i. Na tej šoli sem spoznal
veliko dobrih prijateljev. tovarišev in tova-
nšic Spoznal sem tudi Slovemjo, ki jezelo
lepa. Življenje in delo vojaka na tej šoli |e
drugačno od tistega v voiašnicah. toda m
lahko. Vedno se bom spominjal Sloveni|e
in Slovencev. ki so me sprejeli. lepo. bral-
s k o
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